
Råden over vej – til idrætsarrangementer 

Status: 

• I 2017 afdækkede vi regler omkring cykelløb og lavede forslag til 
standardvilkår.  

 

• I 2018 periode har vi primært arbejdet for at harmonisere og forenkle 
ansøgning i de digitale systemer. Og  

 

• Erfaringsudvekslet gennem cases 
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Digitale systemer 

• I dag skal ansøgere søge i hver enkel kommune, som kan have 
forskellige systemer (Rosy og Vejman) - og hos politiet.  

 

• Systemerne har forskellig sprogbrug, forskellige krav til nødvendige 
data, forskellig logik => ikke brugervenligt.  

 

• Målet at forenkle det for ansøgerne gennem; forenkling, logik,  
rækkefølge, ensartet sprogbrug mv.  
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Vi har  

• Lavet en ønskeliste til hvad en ansøgning skal indeholde af 
oplysninger og elementer  

 

• Opstartet dialog og kortlægning af muligheder/udfordringer med 
begge systemejere (Vejman (VD) og ROSY (Sweco)) 

 

• Lavet overblik over forskellene i Vejman og Rosy – set fra bruger siden 
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I støbeskeen 

• Fortsat kortlægning og udpegning af ønsker til funktioner i begge 
systemer, som led i ensartning af øget brugervenlighed 

 

• Prioritering og tværkommunal enighed omkring ønskeliste til 
ændringer 

 

• Juridisk kvalitetssikring af ændringsønsker 

 

• Kortlægning af ”Need to have” og ”nice to have” 
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Fremtidige arbejdsopgaver  

• Kortlægning og ensartethed i sagsbehandling, fokus på mere effektiv 
og god sagsbehandling 

 

• Udbredning til andre typer for rådighedstilladelser 
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